


* �Der Präsident der Stiftung Preußischer Kulturbesitz und der Leiter der Afrika-Abteilung des Ethnologischen 
Museums Berlin hatten ihre Teilnahme an einer Podiumsdiskussion zum Humboldt-Forum für 2014 zugesagt. 
Kurzfristig sagten jedoch beide die Einladung zum Dialog mit dem Bündnis No Humboldt 21! ab.  
Wir nehmen dies zum Anlass, uns eine fiktive Diskussion vorzustellen.  
Erstgenannter zum Umgang mit Human Remains, die sich bis heute im Besitz der Stiftung befinden.

ANTI-HUMBOLDT-BOX
NO HUMBOLDT 21 !





In 2014, *the president of the Prussian Cultural Heritage Foundation and the director of the African Department 
of the Ethnological Museum in Berlin had agreed to participate in a panel discussion regarding the Humboldt Forum. 
However, at short notice both reneged upon the invitation to dialogue with the Alliance No Humboldt 21! 
We are availing of their withdrawal as an occasion to envisage a fictional discussion.  
With the former about the handling of human remains which to this very day remain in the keep of the Foundation.

ANTI-HUMBOLDT-BOX
NO HUMBOLDT 21 !


